
,#

B U RM ! sT Rz czEcH oWI c -D zlEDzlc
PIac Jana Pawła ll 1

43-502 Gzec howi ce-Dziedzi ce

oR. 0004.12.2018 Czechowice-Dziedzice, 10 sierpnia 2018 r.

Pan
Radosław Hudziec
Radny
Rady Miejskiej
w czechowicach-Dziedzicach

Dotyczy: wniosku Pana Radnego w sprawie dofinansowania zakupu placu zabaw dla
Przedszkola Publicznego nr 6.

W odpowiedzi na wniosek jw. Pana Radnego z dnia 9 lipca 2018 r,,

przedstawiam pon izsze wyjaśnienia.
Pan Radny skierował do mnie wniosek, w którym był uprzejmy zwrocić mi

uwagę na braki dotyczące Przedszkola Publicznego nr 6 w Czechowicach-
Dziedzicach, które powstało w latach siedemdziesiątych ubiegłego wieku.

Pragnę zapewnić, że moja wiedza, jako organu prowadzącego placówki

oświatowe w Czechowicach-Dziedzicach, na temat jego stanu i wybranych kierunków

zmian, jest pełna. Wynika to chociażby z faktu, ze sam byłem inicjatorem wielu działań,
dzięki czemu, między innymi ta placowka w dniu dzisiejszym nie przypomina juz tego

przedszkola z lat siedemdziesiątych. Wańo wspomnieć, że stało się to takze dzięki
pozyskaniu środków zewnętrznych, Równiez dyrekcja Zespołu Obsługi Placowek

oświatowych (ZOPO) od wielu lat czyni starania, by wymienione przedszkole
prowadziło swoją działalnośćw coraz lepszych warunkach, Tylko na lata 2015 -2019
zostały zaplanowane iwykonane następujące remonty i modernizacje:

- wymiana pokrycia dachu,

- wymiana większej części ogrodzenia oraz uporządkowanie ogrodu
przedszkolnego,

- cyklinowanie czterech podłog w salach przedszkolnych,

- naprawa kanalizacji zewnętrznej.
Obecnie przedszkole jest zadbane, bardziej bezpieczne oraz spełnia wszystkie

wymogi, by prowadzic działalność opiekuńczo-wychowawczą. Wiadomo mi równiez,

ze pilną koniecznością jest urządzenie całościowego placu zabaw dla dzieci. W tej

kwestii jestem w bliskim kontakcie z dyrektorem Przedszkola Publicznego i z
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dyrektorem ZOPO, a co najważniejsze - z Radą Rodziców. Ustaliliśmy pełny zakres

niezbędnych działań, aby w mozliwie najkrotszym czasie wyposazyĆ plac zabaw
w nowoczesne, bezpieczne, ciekawe i estetyczne elementy. O podjętej inicjatywie

budowy placu zabaw wiem od samego początku, gdyz osobiście, wraz z panem

Januszem Uszokiem - przewodniczącym Zarządu Osiedla ,,Tomaszówka" i zarazem
radnym Rady Miejskiej, wzięliśmy aktywny udział w tej inicjatywie, Przedstawione
pżez Pana Radnego wyliczenia i zamierzenia nie są niczym nowym, jedynie

potwierdzają wcześniejsze informacje. Jeszcze w maju dyrektor ZOPO przedstawił

formę wsparcia finansowego inwestycji i przekazał informacje pani dyrektor

przedszkola. Z uwagi na fakt, że urządzenia muszą mieć stosowne atesty i gwarancje

tak, aby dzieci nie doznaĘ urazów, wymagają proceduralnego opracowania
i wdrozenia. To oczywiście wymaga czasu i środkow finansowych. Gdy zaistnieją

mozliwości ku temu, aby uporać się z formalnościami i znajdą się środki na pełną

realizaĄę, to być może jeszcze w biezącym roku uda się zrealizowaĆ to zadanie.
W przypadku braku mozliwości w tym roku, zadanie na pewno zostanie wykonane
wczesną wiosną przyszłego roku - tak, jak deklarowałem to dyrekcji przedszkola,

a przede wszystkim - rodzicom dzieci, ktore uczęszczĄą do tej placowki,
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